

Membership Benefits

Exclusive Member Activities

Art Jams, Christmas Wreath and Cooking Workshops, Club Talks, Pub Quizzes, HK Welsh Male Voice Choir

Aberdeen Boat Club*

Reciprocal rights, use of facilities including pool, restaurant and carpark

Club Lusitano*

Reciprocal rights, use of club facilities including bar, library, meeting rooms and restaurants

Hebe Golf Society

Golf Days played at Kau Sai Chau and Deep Water Bay

Hebe One Charters

Take our club launch out on the beautiful waters of Hong Kong and enjoy full catering aboard and two showers to boot!

Exclusive Member Discounts

Steak King, The Picture House, Lobster Boss, Sabai Day Spa, Winerack and many more

Conference/Activity Room

1,500 sq. ft. event space for private and club events including dancing, exercise and community groups

Sailing Courses

Membership discounts on adult, youth and children sail training

Sailing Regattas

Regattas almost every week to compete in including dinghies and keelboats

F&B Outlets

You're spoilt for choice: whether a quiet dinner in the Inner Restaurant, a beer at the bar, family dinner in the Restaurant, sundowners on the Balcony or relaxing in the pet-friendly Garden Bar

Youth Development Programmes

Instilling confidence and creating future sailors and future leaders

VX One

A modern light weight high performance sports boat for competitive sailors

*Applies to all voting members

Membership

| Type | Ages | Entrance Fee |
|-------------------------|--|-----------------|
| Cadet | 6 - 17 | \$3,993 |
| Junior | 18 - 20 | \$7,986 |
| Associate (I) | 21 - 24 | \$13,000 |
| Associate (II) | 25 - 30 | \$26,000 |
| Senior Associate | 21+ | \$86,800 |
| Corporate | \$199,650 / \$49,913 (Additional nominee) | |
| Term | | \$20,000 |



Scan for full details of each membership category



Scan here to download a membership application form



Fun Facts about HHYC

1. The Club was founded 7 June 1963.
2. Largest fleet of J/80 keelboats in Hong Kong.
3. *Hebe One*, the Club boat carries 28 people in style around Sai Kung waters.
4. Youth dinghy programmes, since 1998, developing children into confident and competent young adults.
5. Wide range of recreational activities, including social events, cruises and racing.
6. The 24 Hour Charity Dinghy Race is the longest running 24 hour dinghy event in Asia.
7. Diverse range of membership with over 15 different nationalities.
8. Steering the Course — largest Women's Sailing festival in Asia.
9. HHYC Open Dinghy Regatta is the largest dinghy regatta in Hong Kong.
10. 1996 was the Club's first keelboat regatta.

獨家會員會所活動

自助繪畫、聖誕花環及烹飪工作坊、會所講座、迷語遊戲、香港威爾斯男聲歌詠團



香港仔遊艇會*

互惠權利：享用會所設施包括游泳池、餐廳及停車場



西洋會所*

互惠權利：享用會所設施，包括酒吧、圖書館、會議室及餐廳

白沙灣遊艇會高爾夫同樂會

參與於濠洲公眾高爾夫球場及深水灣高爾夫球會舉行的高爾夫球日

Hebe One 租賃

租用Hebe One環遊香港美麗海灣和享用海上聚餐

獨家會員優惠

Steak King, The Picture House, Lobster Boss, Sabai Day Spa, Winerack及更多

會議/活動室

擁有1,500平方呎場地可提供私人及會所活動使用，包括跳舞、運動及社交活動等

航海課程

會員航海訓練優惠(成人、青少年及小童)

航海比賽

參與各項小帆船及龍骨船比賽(幾乎每星期舉辦)

餐飲

內有優靜餐廳環境供好友暢飲酒吧；外有欣賞日落和享受歡樂時光的花園酒吧(寵物友善)

青少年培訓課程

致力培育將來航海選手和領袖，為他們建立信心

VX One

快速高性能的龍骨帆船，以輕排水式的滑翔船身見稱，適合競賽的航海人士

| 類別 | 歲數 | 入會費 |
|------|---------|----------------------------------|
| 學生 | 6 - 17 | \$3,993 |
| 青年 | 18 - 20 | \$7,986 |
| 一級普通 | 21 - 24 | \$13,000 |
| 二級普通 | 25 - 30 | \$26,000 |
| 資深普通 | 21+ | \$86,800 |
| 公司 | | \$199,650 / \$49,913 (額外被提名人) |
| 短期 | | \$20,000 |



掃碼二維碼
瀏覽各會員類別



掃碼二維碼
以下載會員申請表

1. 白沙灣遊艇會於1963年6月7日創立。
2. 我們擁有J/80龍骨船最大的船隊。
3. Hebe One可容納28人環繞西貢水域。
4. 首屆舉行的青少年小帆船課程始於1998年，培育有信心及能力的青年人材。
5. 白沙灣遊艇會提供一系列的悠閒活動，包括各類型的會所活動、航海及賽事項目。
6. 24小時慈善小艇賽是亞洲賽程最長的24小時小艇賽事。
7. 白沙灣遊艇會的會員國籍涵蓋超過15個國家。
8. Steering the Course 是亞洲最大型的女性航海節日。
9. 白沙灣遊艇會主辦的公開小帆船大賽是香港最大規模的小帆船比賽。
10. 龍骨船比賽於1996年首次舉辦。

